



Hallituksen kokous 6/2019 PÖYTÄKIRJA

Aika: 25.9.2019 klo 17:15

Paikka: Sporttitalo, Valimotie 10, Helsinki, Mailapelien NH, 4. krs

Läsnä: Maarit Ekholm, Jane Moilanen, Anssi Määttänen, Tapio Koivu, Raimo Yliranta, Risto EJ Penttilä, Tatu Knuutila, Poku Salo, Mika Monto, Tomi Niinimäki (kutsuttuna)

Poissa: Esa Tuominen, Ilkka Aarto, Kalle Winter

1. Edellisen kokouksen pöytäkirja 13.8.2019 hyväksyttiin.
2. Toimiston kuulumiset
 - a. Taloustilanne. Arvio tuloksesta ei ole juurikaan muuttunut viimekertaisesta. Ennuste on -6-8k€.
 - b. Sopimukset
 - i. Sopimus Talihallin kanssa on uusittu vuodeksi eteenpäin.
3. Strategia
 - a. Lajin brändin kirkastaminen
 - i. Tiedoksi: Jari Methers jatkaa #road2hel-projektin viestinnän vetäjänä
 - ii. Viestintäsuunnitelman tila. Ei ehditty miettiä viime kokouksen jälkeen. Viestintää jatkettu aikaisempaan tapaan. Viestintäpäällikölle, vaikka osa-aikaiselle, olisi käyttöä. Selvitetään mahdollisuuksia ja budjettia.
 - iii. Ulkoisen viestinnän työkalu vuodelle 2020. ePressi ja Meltwater ovat mahdolliset toimijat. ePressi on todettu toimivaksi ja Meltwaterin alustan ollessa selkeästi kalliimpi, neuvotellaan ePressin kanssa jatkosta.
 - b. Seuratoiminnan laadun parantaminen
 - i. Tiedoksi: Seurakäyntejä on tehty 25/31 tänä vuonna. Nuorisopäällikön peukalotuntumalla tilanne vaikuttaa seuroissa varovaisen positiiviselta.
 - ii. Seinäjoen hallin tilanne. Toiminta jatkuu paikallisten lähteiden mukaan lähiaikoina.
 - c. Menestys arvokisoissa ennen vuotta 2025
 - i. Savcor Finnish Open 2020. MiSq:n kanssa on puhuttu turnausta sekä miehille että naisille. Päädyttiin siihen, että jos MiSq pystyy hoitamaan kustannukset 12k\$ naisten turnauksesta, hoitaa SSqL kustannukset ohessa järjestettävästä 6k\$ turnauksesta miehille. Jos MiSq päättää järjestää 6k\$ turnauksen (tai 2 x 6k\$, M+N) on SSqL:n tuki MiSq:lle 1000€/turnaus. Hallitus toivoo, että MiSq pystyisi järjestämään 12k\$ turnauksen, jotta tapahtumasta saataisi suurempi.
 - ii. Tiedoksi: ESF Level-2 valmentajakoulutus järjestetään 21-24.11. Talihallissa. Squashliitto tarjoaa koulutuksen suomalaisille puoleen hintaan (162,50€).
 - iii. Tiedoksi: valmentajakyselyyn omalla nimellään vastanneille on lähetetty henkilökohtainen palaute ja suositukset kehittymiseen valmentajana.
 - iv. Tiedoksi: Toimenpiteet Mäkelänrinteen ryhmän uudelleenmuodostamiseksi on hyvässä vauhdissa. Tavoite on saada ryhmä pystyyn viimeistään syksyllä 2021. Yläkoulutoiminnan aloitus on myös suunnitelmassa, kartoitetaan mahdollisuutta aloittaa se jo vuoden päästä.
 - v. Tiedoksi: Tomi Niinimäki osallistuu World Coaching Conferenceen lokakuun lopulla Kairossa. Hallitus toivoo Niinimäeltä aktiivista roolia konferenssista

ammennetun tiedon levittämisessä sekä kirjallisesti että workshoppeina etenkin maajoukkuevalmentajille.

- vi. Tiedoksi: FJO:ssa oli 62 pelaajaa (8 enemmän kuin vuosi sitten). Suomalaisten määrä tippui muutamalla pelaajalla. Taloudellisesti turnaus päättyi noin nollatulokseen.
- vii. Tiedoksi: Osallistumme OK:n huippu-urheiluyksikön tehostamistukiohjelmahakuun. Pyrimme saamaan tukea Miko Äijäselle sekä naisten #road2hel-projektille.

4. Muut asiat

- a. Mahesh Mangaonkarin sopimus Squashliiton kanssa. Asiaa pidettiin kiinnostavana mahdollisuutena suomalaiselle squashille. Hallitus päätti kuitenkin tiettyjen asioiden lisäselvityksestä ennen sopimuksen tekemistä. TJ selvittää asiaa ja on yhteydessä hallitukseen sähköpostilla lähipäivinä.
 - b. Tiedoksi: Club Lockeriin liittyvää tiekarttaa ei ole vielä muodostettu. CL on toiminut hyvin kauden ensimmäisissä kilpailuissa, myös Jaffa Cupissa.
 - c. Club Locker: Osa WSF:n jäsenorganisaatioista on nostanut huolen Club Lockerin GDPR-ohjeidenmukaisuudesta. Squashliitto selvitti 2018 ennen sopimuksen tekemistä, että Club Locker kuuluu ns. "Privacy Shield" -ohjelmaan, joka on Euroopan GDPR-lainsäädösten mukainen. ESF:n tekemän selvityksen mukaan muutama kohta Club Lockerissa ei kuitenkaan ole Euroopan GDPR-määräysten mukainen. Päädyttiin lähettämään Club Lockeriin ilmoitus, että jos asiaa ei selvitetä ja hoideta kuntoon, on vaarana, että joudumme luopumaan Club Lockerin käytöstä. TJ lähettää viestin.
 - d. Uusi ranking-järjestelmä. Kohta siirrettiin aikapulan takia seuraavaan kokoukseen.
 - e. Squash-Gaala 7.12.2019. Hallitus koki Gaalan haastavana, etenkin porukan saaminen paikalle oli hallituksen mielestä kovan työn takana. Tämän takia Squash-Gaala päätettiin peruuttaa ja järjestää jokin pienempi ja kevyempi tapahtuma Talihallissa, esim. näytösottelu ja epäformaali illanvietto. TJ peruu gaalatilán, poistaa lipunmyynnin, informoi seuroja peruuntumisesta ja selvittää mahdollisuuksia korvaavan tapahtuman järjestämiseksi.
 - f. Lasikentän vuokraus/osto. Keskusteltiin lyhyesti lasikentän hankkimisesta viimeistään EM-kisoihin 2021. TJ ja Nuorisopäällikkö jatkavat selvitystä sekä kentistä että rahoituksesta.
 - g. Squash57-liiga. Ilkka Aarto lähettää liigan tämänhetkisen tilán sähköpostilla.
 - h. Hanke verkoston rakentamisesta opiskelijoille squashin ympärille. Hallituksen PJ ja vara-PJ tapasivat idean promoottorin Paul Brennanin 19.9. Hanke ei tuntunut valmiilta, joten siihen ei tällä hetkellä ole edellytyksiä lähteä. Asia koettiin kuitenkin edelleen tärkeäksi, joten päätettiin tehdä sisäistä kartoitusta hallituksen edelleen opiskelevien jäsenten toimesta. Raportti kuullaan seuraavassa kokouksessa.
 - i. Tiedoksi: TJ osallistuu kansalliseen liikuntafoorumiin lokakuun lopussa Jyväskylässä.
 - j. Tiedoksi: Emme osallistu WSF:n vuosikokoukseen marraskuussa Cape Townissa.
5. Aivoriihi: Junioritoiminnan aktivointi. Mistä ja miten lisää (kilpailevia) junioreita?
- a. Valmentajan ja vanhempien linkki on toimittava. Vanhempien pitää sitoutua toimintaan ja tämä syntyy vain, jos valmentajalla on hyvä suhde ja keskusteluyhteys juniorin vanhempiin.
 - i. Tarvitsemme 5-10 ambassatoria seuroihin (valmentaja tai joku muu), jotka sitouttavat vanhemmat mukaan.
 - ii. Squashliiton toimiston tehtävä on ymmärrettävä ambassadorit suhteen toimivuuden tärkeydestä ja siitä, miten ymmärrettäminen tapahtuu.
 - b. Nykyisten huippupelaajien käyttäminen juniorivalmennuksessa ja jopa seuravalmennuksissa koettiin tärkeäksi.
 - c. ESRC:stä tuli esimerkki vuotuisesta vanhempainillasta kaikkien harjoitusryhmissä olevien junioreiden vanhemmille.

- d. Päätettiin selvittää epävirallisella kyselyllä, ”mikä saisi sinut (juniori seurassa) lähtemään kisoihin ja mitä mahdollisia esteitä siihen on tällä hetkellä?” NP on yhteydessä seuravalmentajiin ja määrittää tehtävänannon ja raportointimuodon.
6. Kokouksen päättäminen. PJ päätti kokouksen klo 19.18. Seuraava kokous järjestetään 5.11. klo 17:15.

Liite

- Jäsenhankintaryhmä
 - Jäsenet: Tomi Niinimäki, Annika Karjalainen, Sari Niemistö, Luukas Raatikainen
- Viestintäryhmä
 - Mukana oleva hallituksen jäsen: Jane Moilanen. Muut jäsenet: Jari Mether, Sanna Koivumäki, Paul Brennan
- Valmennusryhmä (maajoukkuevalmentajat)
 - Mukana oleva hallituksen jäsen: Anssi Määttänen. Muut jäsenet: Tommi Lind, Tomi Niinimäki, Maarit Ekholm, Olli Tuominen, Mika Monto (TJ)
- Tapahtumaryhmä
 - Mukana olevat hallituksen jäsenet: Tapio Koivu, Tatu Knuutila, Poku Salo. Muut jäsenet: Teemu Suvanto
- Varainhankintaryhmä
 - Jäsenet: Risto EJ Penttilä, Raimo Yliranta, Mika Monto
- Masters-toimintaryhmä
 - Mukana oleva hallituksen jäsen: Kalle Winter. Muut jäsenet: Markku Kaistinen, Riikka Piekäinen, Vesa Korpi
- Squash57 (Racketball)
 - Mukana oleva hallituksen jäsen: Ilkka Aarto. Muut jäsenet: Petteri Repo, Juha Ulvila

Seuraavat, olemassa olevat ryhmät jatkavat toimintaansa kuten aikaisemmin:

- Kilpailu- ja Sääntövaliokunta (Jarmo Karjala, Anssi Määttänen, Poku Salo)
- Ansiomerkkivaliokunta (Jukka Nummi, Poku Salo)